
 

 

 

       

 

 

     

 

 

                Београд, 20.12.2018 

                Број: 420/18 

 

 

ЗАПИСНИК 

 

Са редовне  Скупштине Бициклистичког савеза Србије одржане 16.12.2018. године у Београду, у 

сали Општине Врачар, ул. Његошева 77, Београд са почетком у 13:15 часова. 

 

Председник Бранко Бановић поздравио је присутне и захвалио се на одзиву у великом броју и 

указаном поштовању Скупштини Бициклистичког савеза Србије и предложио да Скупштина 

почне са радом у складу са предложеним дневним редом. 

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

 1. Избор радних тела,  

- Верификациона комисија - 3 члана  

- Радно председништво - 3 члана  

- Записничар  

2. Извештај верификационе комисије  

3. Усвајање записника са претходне Скупштине БС Србије  

4. Прихватање извештаја Надзорног одбора и Ревизорских извештаја за 2017. годину и усвајање 

извештаја о раду и реализацији програма за 2017. годину и финансијског извештаја за 2017. 

годину.  

5. Програм рада и финансијски план за 2018. годину и програм рада и финансијски план за 2019. 

годину  

7. Промена чланова Управног одбора и именовање Потпредседника БС Србије  

8. Разно  

 

Тачка 1. и 2. 

Председник Б.Бановић предложио је за чланове верификационе комисије Ранка Марића – 

Председник верификационе комисије, Александру Вантовић и Марију Николић - чланови, а за 

записничара предложио је генералног секретара Сашу Гајичића. 

 

Присутни представници сагласили су се са предлогом Председника. 

 

Председник Б.Бановић позвао је Ранка Марића да испред верификационе комисије поднесе 

извештај Скупштини. 

 

Председник верификационе комисије Ранко Марић информисао је присутне да су на Изборном 

збору придружених чланова Бициклистичког савеза Србије одржаном 15.12.2018. године, 

изабрани 5 представника који ће на Скупштини Бициклистичког савеза Србије пуноправно 

представљати и заступати придружене чланова БСС. 



Председник верификационе комисије информисао је присутне да су изабрани представници 

придружених чланова: 

1. Јелена Лончаревић  

2. Зоран Јелић 

3. Жељко Овука 

4. Марија Николић 

5. Душан Бановић 

  

Председник верификационе комисије констатовао је да од укупног броја (48) чланова Скупштине 

БСС, Скупштини присуствује укупно 40 Клубова/организација од чега 40 клубова/организација 

има уредна овлашћења. 

Председник Бранко Бановић се захвалио Верификационој комисији и констатовао да Скупштини 

присуствује потребна већина чланова и да Скупштина може пуноправно да ради и одлучује. 

 

Председник Бранко Бановић предложио је радно председништво које ће водити Скупштину у 

саставу: 

1. Бранко Бановић  - Председавајући Скупштине 

2. Драган Николић 

3. Саша Гајичић 

 

Од укупно 40. присутних представника Скупштине за предлог радног председништва 

гласало је укупно 39 представника: 

 

39 чланова је гласало ЗА 

1. Јелена Лончаревић  

2. Зоран Јелић 

3. Жељко Овука 

4. Марија Николић 

5. Душан Бановић 

6. БК Авалски соко 

7. БК Агресив 

8. БС Београда 

9. БК Боба 

10. БК Борац 

11. БК Дубл 

12. БК Елите 

13. БК Еспресо Јелић 

14. БК Инвикта бајк 

15. БК Једнота 

16. БК Константин 

17. БК Наисус 018 

18. БК Нови Пазар 

19. ОБК Београд 

20. БК Орловац 

21. БК Партизан 

22. БК Полицајац 

23. БК Прогресив 

24. БК Раднички 

25. БК Рашка 

26. БК С-тим 

27. БК Спартак 

28. БК Трнава 

29. БК Циклеманија Кг 

30. БК Црвена Звезда 

31. БК Чивија 

32. БК Шид 

33. БК Нови Сад 

34. БС особа са инвалидитетом 

35. БК Бике М 

36. БК Фанатик 

37. БК Шумадија 

38. БК Лавиринт 

39. БК Бела Стена

        

УЗДРЖАНИХ није било  

 

ПРОТИВ није било 

 

1. члан НИЈЕ ГЛАСАО 

1. БК Вело 



 

Скупштина је донела одлуку која гласи: 

Усваја се предлог за састав радног председништа. 

 

Председник Бранко Бановић, с обзиром на велики број делегата, обим и садржину Дневног реда, а 

у складу са Пословником, ограничио је време дискусије по једној тачки дневног реда  на три 

минута по једном делегату. 

 

Небојша Субић јавио се за реч и нагласио да су у бициклистичком спорту покренути процеси по 

питању процедура и нагласио да Верификациона комисија није добро обавила како припрему за 

Скупштину тако да се и данас креће погрешно са радом ове Скупштине. 

Навео је да достављени материјал, где клубови који су назначени у редовно чланство, није 

направљен у складу са Статутом Бициклистичког савеза Србије, што значи да списак није добар.  

Сматра да су такви пропусти недопустиви с обзиром да Савез има плаћеног правника и да је 

недопустиво да Савез не ради у складу са својим нормативним актима. Нагласио је да ни списак 

придружених чланова усвојен на Изборном збору такође није исправан. 

Скренуо је пажњу да делегати савеза Србије носе велику одговорност за све наредне тачке које се 

буду усвајале по питању регуларности процедуре а самим тим и законитости рада. 

Ово говори јер су пет клубова Бициклистичког савеза Србије покренули одређену процедуру код 

надлежног Министарства омладине и спорта па би скренуо пажњу на то да ли се ради по Статуту и 

Закону. 

 

Саша Гајичић констатовао је да је као генерални секретар најзадуженији по Статуту за законитост 

рада савеза и сматра као личну одговорност то да Савез ради по својим актима и по Закону. Иако 

није по струци правник труди се, у сарадњи са Комисијама и у складу са одлукама надлежних 

органа БСС, да материјали и све остало буде у складу  са Статутом и Законом. 

Информисао је присутне да су позиви са материјалом упућени свим члановима Савеза у Статутом 

прописаном року, и да су материјали објављени на сајту Савеза, тако да констатује да не постоји 

никаква намера злоупотребе или да било који члан Савеза не буде информисан.  

Гајичић је информисао присутне да је направљен пропуст у првом досатвљеном списку чланова и 

статусу чланова јер је рађен у складу са постојећим Пословником о раду Скупштине који 

дефинише да се чланство утврђује за период од претходних дванаест месеци.  

Након примедне Небојше Субића надлежни органи БСС су размотрили и прихватили примедбу. 

Установљено је да нови Статута дефинише да се чланство утврђује крајем године за наредну тако 

да је статус чланова за 2018 годину исправљен и утврђиван је на основу учешћа из 2017 године. 

Урађен је нови извештај и листа чланства и статуса чланова која је прослеђена свим члановима. 

 

Гајичић је констатовао да је непримерено да група чланова заобилази своју матичну институцију и 

да покреће било какве иницијативе код Министарства омладине и спорта а да пре свега проблем 

или жалбу није решавала у оквиру своје куће. Скренуо је пажњу да се ове године догодила 

трагедија за српски бициклизам, управо због таквих поступака Бициклистички савез Војводине 

коме је укинуто финансирање на нивоу Војводине тако да следеће године Бициклистички савез 

Војводине неће имати редовна средства, и самим тим српски бициклизам је на великом губитку.  

 

Тачка 3.  

Председавајући Скупштине Бранко Бановић дао је Записник са претходне Скупштине 

Бициклистичког савеза Србије одржане 05.02.2017. године на гласање: 

 

Од укупно 40. присутних представника Скупштине за усвајање Записника са претходне 

Скупштине БСС одржане 05.02.2017. године гласало је укупно 38 представника: 

 



36 чланова је гласало ЗА 

1. Јелена Лончаревић  

2. Зоран Јелић 

3. Жељко Овука 

4. Марија Николић 

5. Душан Бановић 

6. БК Авалски соко 

7. БК Агресив 

8. БС Београда 

9. БК Боба 

10. БК Дубл 

11. БК Елите 

12. БК Еспресо Јелић 

13. БК Инвикта бајк 

14. БК Једнота 

15. БК Константин 

16. БК Наисус 018 

17. БК Нови Пазар 

18. ОБК Београд 

19. БК Орловац 

20. БК Партизан 

21. БК Полицајац 

22. БК Прогресив 

23. БК Раднички 

24. БК Рашка 

25. БК С-тим 

26. БК Спартак 

27. БК Трнава 

28. БК Чивија 

29. БК Шид 

30. БК Нови Сад 

31. БС особа са инвалидитетом 

32. БК Бике М 

33. БК Фанатик 

34. БК Шумадија 

35. БК Лавиринт 

36. БК Бела Стена

        

2. члана УЗДРЖАНО  

1. БК Борац 

2. БК Црвена Звезда 

 

ПРОТИВ није било 

 

2. члана НИЈЕ ГЛАСАЛО 

1. БК Циклеманија Кг 

2. БК Вело 

 

Скупштина је донела одлуку која гласи: 

Усваја се достављени записник са претходне Скупштине БСС одржане 05.02.2017. године. 

 

Тачка 4: 

Председавајући Скупштине Бранко Бановић  дао је тачку 4. на разматрање. 

 

Петар Роквић је изнео да је непримерено да се расправља о извештају за 2017 на крају 2018 године 

и сматра да је скупштина требала да се одржи много раније. Изнео је мишљење да се финансијски 

извештај који је достављен не слаже са финансијским извештајем који је достављен надлежним 

институцијама. Предлаже да се финансијски извештај не усвоји и да се организује нова 

Скупштина.Такође сматра да недостаје извештај дисциплинске комисије из 2017 године који треба 

да садржи случај у коме је такмичар наступао на УЦИ трци у Словенији под туђим именом. 

 

Небојша Субић је за усвајање ових извештаја поново скренуо пажњу да би по ономе како Статут 

налаже Скупштина требала да има 39 редовних чланова и 27 придружених чланова, под условом 

да су сви измирили чланарине и финансијске обавезе према Савезу. Сматра да је направљена 

процедурална грешка и везано за усвајање финансијског извештаја с обзиром да је Статутом 

регулисано да Скупштина усваја финансијски извештај а иста није одржана пре него што је 

финансијски извештај предат агенцији за привредне регистре. 

 



Владимир Милошевић је поставио питање, с обзиром да члан клуба Борац Мићо Брковић који је и 

члан Надзорног одбора БСС није био у могућности да присуствује седници Надзорног одбора, 

због чега наведена седница није могла да се одржи раније и сматра да је требало Мићу Брковића 

као члана надзорног одбора позвати да присуствује Скупштини. 

 

Председавајући Скупштине Бранко Бановић  дао је тачку 4. на гласање: 

Од укупно 40  присутних представника Скупштине  за усвајање тачке 4.  гласало је укупно 

37 представника:  

 

31 члан је гласао ЗА 

1. Зоран Јелић 

2. Жељко Овука 

3. Марија Николић 

4. Душан Бановић 

5. БК Агресив 

6. БС Београда 

7. БК Боба 

8. БК Еспресо Јелић 

9. БК Инвикта бајк 

10. БК Једнота 

11. БК Константин 

12. БК Наисус 018 

13. БК Нови Пазар 

14. БК Орловац 

15. БК Партизан 

16. БК Полицајац 

17. БК Прогресив 

18. БК Раднички 

19. БК Рашка 

20. БК С-тим 

21. БК Спартак 

22. БК Трнава 

23. БК Чивија 

24. БК Шид 

25. БК Нови Сад 

26. БС особа са инвалидитетом 

27. БК Бике М 

28. БК Фанатик 

29. БК Шумадија 

30. БК Лавиринт 

31. БК Бела Стена

         

5. чланова УЗДРЖАНО  

1. Јелена Лончаревић  

2. БК Авалски соко 

3. БК Дубл 

4. БК Елите 

5. ОБК Београд 

 

3. члана ПРОТИВ  

1. БК Борац 

2. БК Црвена Звезда 

3. БК Вело 

 

1. члан НИЈЕ ГЛАСАО 

1.  БК Циклеманија Кг 

 

Скупштина је донела одлуку која гласи: 

Прихвата се извештај Надзорног одбора и Ревизорски извештаји за 2017. годину и усваја се 

извештај о раду и реализацији програма за 2017. годину и финансијски извештај за 2017. 

годину. 

 

Тачка 5. 

Председавајући Скупштине Бранко Бановић  је отворио дискусију по тачки 5.  

 



У краћој дискусији у којој су учествовали Небојша Субић, Зоран Јелић, Јадранка Бјелица, Тома 

Миленковић и Слободан Радовановић, скренута је пажња на развој женског бициклизма у будуће, 

регулисање плаћања трошкова МУП-а за организацију такмичења, констатовано је да је савез у 

доброј мери помогао парабициклизам и констатовано да тужбе и дуговања према бившем 

запослоном Милораду Неагићу треба детаљније објаснити у наредном извештају. 

 

Након дискусије Председавајући Скупштине Бранко Бановић  дао је тачку 5. на гласање: 

  

Од укупно 40 присутних представника Скупштине за усвајање тачке 5. гласало је укупно 39 

представника: 

 

 35 чланова је гласало ЗА 

 

1. Јелена Лончаревић  

2. Зоран Јелић 

3. Жељко Овука 

4. Марија Николић 

5. Душан Бановић 

6. БК Авалски соко 

7. БК Агресив 

8. БС Београда 

9. БК Боба 

10. БК Елите 

11. БК Еспресо Јелић 

12. БК Инвикта бајк 

13. БК Једнота 

14. БК Константин 

15. БК Наисус 018 

16. БК Нови Пазар 

17. ОБК Београд 

18. БК Орловац 

19. БК Партизан 

20. БК Полицајац 

21. БК Прогресив 

22. БК Раднички 

23. БК Рашка 

24. БК С-тим 

25. БК Спартак 

26. БК Трнава 

27. БК Чивија 

28. БК Шид 

29. БК Нови Сад 

30. БС особа са инвалидитетом 

31. БК Бике М 

32. БК Фанатик 

33. БК Шумадија 

34. БК Лавиринт 

35. БК Бела Стена

         

3. члана УЗДРЖАНО  

1. БК Дубл 

2. БК Борац 

3. БК Црвена Звезда 

 

1. члан ПРОТИВ  

1. БК Вело 

 

1. члан НИЈЕ ГЛАСАО 

1.  БК Циклеманија Кг 

 

Скупштина је донела одлуку која гласи: 

Усваја се Програм рада и финансијски план за 2018. годину и програм рада и финансијски 

план за 2019. годину  

 

Тачка 7. 

Председавајући Скупштине Бранко Бановић је информисао присутне да су два досадашња члана 

Управног одбора Фарук Суљевић и Богдан Кнежевић поднели оставке на место чланова Управног 

одбора из личних разлога. 

 



С тим у вези Бранко Бановић је дао предлог за два нова члана Управног одбора - Драган Николић 

и Слободан Радовановић с тима да Драган Николић уједно буде и Потпредседник Бициклистичког 

савеза Србије. 

 

Председавајући Скупштине Бранко Бановић дао је предлог за нова два  члана Управног одбора и 

именовање Потпредседника БС Србије на гласање: 

 

Од укупно 40 присутних представника Скупштине за усвајање предлога гласало је укупно 39 

представника: 

 

37 делегата је гласало ЗА 

 

1. Јелена Лончаревић  

2. Зоран Јелић 

3. Жељко Овука 

4. Марија Николић 

5. Душан Бановић 

6. БК Авалски соко 

7. БК Агресив 

8. БС Београда 

9. БК Боба 

10. БК Дубл 

11. БК Елите 

12. БК Еспресо Јелић 

13. БК Инвикта бајк 

14. БК Једнота 

15. БК Константин 

16. БК Наисус 018 

17. БК Нови Пазар 

18. ОБК Београд 

19. БК Орловац 

20. БК Партизан 

21. БК Полицајац 

22. БК Прогресив 

23. БК Раднички 

24. БК Рашка 

25. БК С-тим 

26. БК Спартак 

27. БК Трнава 

28. БК Црена Звезда 

29. БК Чивија 

30. БК Шид 

31. БК Нови Сад 

32. БС особа са инвалидитетом 

33. БК Бике М 

34. БК Фанатик 

35. БК Шумадија 

36. БК Лавиринт 

37. БК Бела Стена 

 

 

1. члан УЗДРЖАН  

1. БК Борац 

 

1. члан ПРОТИВ  

1. БК Вело 

 

1. члан НИЈЕ ГЛАСАО 

1.  БК Циклеманија Кг 

 

Скупштина је донела одлуку која гласи: 

Именују се Слободан Радовановић и Драган Николић за нове чланове Управног одбора и  

именује се Драган Николић за Потпредседника БС Србије. 

 

Тачка 8. Разно 

 

Хазбија Хукић је желео да скрене пажњу на толеранцију организатора према клубовима с обзиром 

да сматра да су његови такмичари били једном оштећени иако признаје да је његова пријава за 

трку била неблаговремена. 

 



Немања Вајс сматра да је електронска пријава такмичара за трку добар систем рада и да клубови 

треба да поштују организатора. 

 

Јадранка Бјелица је предложила да се донесе одлука да износ стартнина за домаће такмичаре буде 

мањи. 

 

Тибор Тарјан је изнео мишљење да је систем електронске пријаве такмичара за трку јако 

позитиван и сматра да би Савез требао да стане иза тога да све трке наредне године имају 

електронску пријаву. 

 

Зоран Јелић је напоменуо свим клубовима и организаторима да за сваки проблем пре, за време и 

после трке могу да му се обрате с обзиром да је његова функција координатора између клубова, 

организатора и судијског колегијума. Напоменуо је да би било добро да се сви солидаришу и да је 

потребно међусобно поштовање између организатора, клубова и судијског колегијума. Такође је 

изнео мишљење да је рад судија на тркама на високом нивоу и да су судије тренутно светао 

пример како би требало да се ради.   

 

Марко Сударић је предложио да се уведе више хронометарских трка у систем такмичења. Такође 

сматра да је неопходно да се клубови више едукују како би се побољшао квалитет возача и како би 

се направила квалитетна конкуренција. Првенствено свако треба да ради на свом клубу а онда тек 

очекивати помоћ и подршку Савеза. Мишљења је да сваки клуб треба да наплаћује чланарину како 

би могао да оформи довољан буџет да улаже у своје такмичаре.  

 

Драган Достанић је изнео да с обзиром да се његов клуб бави свим категоријама такмичара, треба 

да се укључи у рад Савеза у смислу прављења програма. Сматра да је потребно више 

флексибилности и солидарности. 

 

Едуард Жупан такође сматра да је електронска пријава такмичара за трку добар систем рада али да 

је потребно правилником регулисати како ће то функционисати или да се направи прелазни 

период у коме ће се поред електронске прихватати и обичне пријаве пре самог старта. Такође 

сматра да би Савез требало да избаци правило плаћања стартнине у планинском бициклизму с 

обзиром да се у друмском бициклизму стартнина не наплаћује. 

 

Александар Марић је предложио да се већ половином јануара направи округли сто где ће моћи да 

се изнесу оваква и слична проблематика и где ће се разматрати о решењима. 

 

Председавајући Скупштине Бранко Бановић се захвалио свим делегатима на учешћу и раду на  

Скупштини.   

 

Скупштина је завршила са заседањем у 14:45 часова 

 

 

 

 

 

         Записничар        Председник    

 

        Саша Гајичић                 Бранко Бановић 


